
   

Møtereferat 

Enhet for habilitering 
Referat fra: Bruker- og pårørendeutvalget 

 

Dato: 29.02.24 

Sted: Rådhuset; møterom Rosa 

Til stede: Linda Hartviksen, Inge Herman Andersen, Benjamin Søreng, Arve F. Lorentzen og 

Kine Linn Støyl. 

Forfall: Nils Vidar Johansen, Kristine Midtstue Fidje, Reidun Wehus, Øyvind Tvedt. 

 

Saksnummer/sak Sammendrag Ansvar 

Presentasjon av 
jobbsentralen v/ Tor- Erik 
Austnaa 

  

Gjennomgang av referat 
fra forrige møte 

Ok.  

Gjennomgang av mandat 
for utvalget 

Mandatet ligger på kommunens hjemmeside: 
Bruker- og pårørendeutvalg (habilitering) - Grimstad 
kommune 
 

 

Statusrapport fra 
enheten 

Gjennomgang av virksomhetsplan 2024. Enhetens 
hovedmål (delmål nevnes ikke i referat): 

• Økonomisk kontroll gjennom videreutvikling 
av fremtidsrettede tjenester 

• Sykefravær og vakanseproblematikk må 
reduseres, måltall 9% (7+2) 

• Jobbe sammen med sektor samfunn og miljø 
for å gjennomføre kommunens 
investeringsprogram 

• Ta ut effekt av bruken av innsatstrappen og 
gevinstkalkulator 

• Økt innføringstakt av bruk av helseteknologi. 

• Kontinuerlig fokus på etikk, kvalitet og 
kompetanse i tjenesteleveranse 

 
Orientering om investeringsprogrammet 
Hedda - Budsjettforslag-24-27_1.pdf - Alle 
dokumenter (sharepoint.com) s.125-126. 
 
Struktur og organisering: 
Kort gjennomgang av organisasjonen. Vi har 
enhetsleder, en stab (rådgiver og fagkoordinator) og 
seks avdelinger med avdelingsledere. Barn og unge 
er nå delt i to avdelinger: Avlastning og barneboliger. 
Tommy Krüger er ny avdelingsleder for barnebolig. 
 

 

https://www.grimstad.kommune.no/tjenester/helse-omsorg-og-sosiale-tjenester/nedsatt-funksjonsevne/bruker-og-parorendeutvalg-habilitering/
https://www.grimstad.kommune.no/tjenester/helse-omsorg-og-sosiale-tjenester/nedsatt-funksjonsevne/bruker-og-parorendeutvalg-habilitering/
https://iktagder.sharepoint.com/sites/hedda/SiteAssets/Forms/AllItems.aspx?id=%2Fsites%2Fhedda%2FSiteAssets%2FSitePages%2FBudsjett%2D2024%2Dog%2D%C3%B8konomiplan%2D2024%2D2027%2FBudsjettforslag%2D24%2D27%5F1%2Epdf&parent=%2Fsites%2Fhedda%2FSiteAssets%2FSitePages%2FBudsjett%2D2024%2Dog%2D%C3%B8konomiplan%2D2024%2D2027
https://iktagder.sharepoint.com/sites/hedda/SiteAssets/Forms/AllItems.aspx?id=%2Fsites%2Fhedda%2FSiteAssets%2FSitePages%2FBudsjett%2D2024%2Dog%2D%C3%B8konomiplan%2D2024%2D2027%2FBudsjettforslag%2D24%2D27%5F1%2Epdf&parent=%2Fsites%2Fhedda%2FSiteAssets%2FSitePages%2FBudsjett%2D2024%2Dog%2D%C3%B8konomiplan%2D2024%2D2027


   

Tilbakemelding fra 
pårørendeundersøkelsen 

Gjennomgang av resultat og tiltak videre  

Tema for 
pårørendesamlinger 

Enhet for habilitering ønsker å tilby 
pårørendesamlinger to ganger per år.  
Forslag til tema: 

• Avlastende tjenester- også i ferier. 
Informasjon om eksisterende tilbud. 

• Overgangsfaser - spesielt fra skole til voksen 
i bolig 

• Informasjon om investeringsprosjektet- plan 
for utbygging  
 

Forslag til tidspunkt: kl. 16-18:00 
 

 

Innkomne saker Ingen 
 

 

Eventuelt Innspill:  
Det er få som kontakter bruker- og 
pårørendeutvalget for å melde inn saker. Bør 
utvalget ha et avisoppslag for å synliggjøre utvalget 
 
Ønskelig å få til helgeturer som aktivitet. Enkelte 
hytter er gratis å leie for brukergruppen. 
Lyngbohytten i Mykland er en av dem.  
 
Gratis Kino på biblioteket for brukergruppen. 

 

 Arve kaller inn til neste møte etter gjennomført 
temasamling 
 

 

 

 

 

Referent: Kine Linn Støyl 

Stilling: Rådgiver, enhet for habilitering 

 


